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Tisztelt Elnök Asszony!

Budapest, 2005 . január 31 .

Írásbeli kérdés

"Mikor épül meg az MO autópálya 4-es út M3 autópálya közötti szakasza?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Kóka János miniszter úrhoz . A
kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mindenki számára ismert és mindenki által elfogadott tény, hogy az útépítés a
gazdaság egyik motorja. Maga az építés is kedvező hatást fejt ki, és a megépült utak
területfejlesztő hatása is vitathatatlan .

Folynak az autópálya építések, bár az MSZP választási programjában felelőtlenül
meghirdetett ígéreteknek csak a töredékében.

Az MO autópálya délkeleti szakasza jelenleg az M5 autópálya és az épülő 4-es főút
közötti szakaszon épül . Az átadást követően jelentősen növekedni fog a körgyürü végén lévő
településeken, Ecseren, Maglódon, Gyömrőn a már ma is elviselhetetlen átmenő forgalom .
Milyen megoldást terveznek a lakosok védelmében és mikor számíthatnak az itt élők arra,
hogy a körgyűrű továbbépítése megszünteti a közlekedési problémákat ezeken a területeken .
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